
 ZAPISNIK 

 s 15. sjednice Gradskog vijeća Grada Sv. Ivana Zeline, održane 03. listopada 2019. godine, 

u Gradskoj vijećnici s početkom u 19,00 sati. 

PRISUTNI: 

Berulec Stjepan,  Bičak – Dananić Vesna,  Bistrički Darko, Bistrički Marija, Ćurko Filip, Fučkan 

Zoran, Jendriš Škrljak Eva, Kamenarić – Filipović Štefica, Kralj Marija, Lazarin Franjo, Potočki 

Krešimir,  Ratkajec Berislav, Sever Vladimir (19,03), Vukelić Dražen, Žigrović Vlado (19,15) 

ODSUTNI: 

Jokić Karmela –ispr., Pecak Željko-ispr. 
 
OSTALI NAZOČNI:  
Gradonačelnik Hrvoje Košćec  
Zamjenica gradonačelnika – Ines Pavković Hrupec 
Dragutin Mahnet – pročelnik Upravnog odjela za poslove Gradskog vijeća i gradonačelnika 
Anita Findri Ratkajec – pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, stambeno-komunalne 
djelatnosti i zaštitu okoliša 
Branka Hođa – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, normativne, upravno-
pravne i ostale poslove 
Vlasta Kašnar – savjetnik za proračun i financije 
Ivan Dananić – direktor „Zelinskih Komunalija“ d.o.o. 
Saša Sever – direktor „Zelina-plina“ d.o.o. 
Vijećnik Skupštine Zagrebačke županije:  Dalibor Bastalec 
  
 
Predsjednik Gradskog vijeća gospodin Darko Bistrički  pozdravio je sve nazočne, te prije 
početka sjednice dao riječ članu Mandatne komisije gosp. Berislavu Ratkajcu koji je  izvijestio 
Gradsko vijeće o novonastalim promjenama u sastavu Gradskog vijeća. 
 
Eva Jendriš Škrljak, izabrana kandidatkinja s kandidacijske liste HRVATSKE DEMOKRATSKE 
ZAJEDNICE, HRVATSKE SOCIJALNO - LIBERALNE STRANKE, HRVATSKE STRANKE 
UMIROVLJENIKA, dana 10.07. 2019. godine dostavila je obavijest predsjedniku Gradskog vijeća 
Grada Svetog Ivana Zeline o prestanku mirovanja mandata člana Gradskog vijeća Grada Svetog 
Ivana Zeline, iz osobnih razloga. 
 
Sukladno odredbama Zakona o lokalnim izborima i Statuta Grada Svetog Ivana Zeline 
Mandatna komisija je utvrdila da je gđa Eva Jendriš Škrljak nastavila s obnašanjem dužnosti 
člana Gradskog vijeća Grada Svetog Ivana Zeline s danom 18.07.2019. 

 
Cjelovito Izvješće Mandatne komisije nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio.  
 

Predsjednik Gradskog vijeća izgovorio je prisegu koja glasi: 

“Prisežem svojom čašću, da ću dužnost vijećnika obavljati savjesno i odgovorno i da ću 

štititi ustavni poredak Republike Hrvatske te se zauzimati za svekoliki probitak Grada Svetog 

Ivana Zeline i Republike Hrvatske.” 

Poslije izgovorene prisege  prozvao je nazočnu vijećnicu Evu Jendriš Škrljak koja je 

riječju „prisežem“ položila istu, a nakon toga je i  vlastoručno potpisala. 
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Predsjednik Gradskog vijeća konstatirao je da je sjednici nazočan dovoljan broj članova 
Gradskog vijeća za donošenje pravovaljanih odluka i zaključaka te uz dostavljeni dnevni red 
kakav su vijećnici primili uz poziv za sjednicu predložio i dodatnu točku: 
 
8. Donošenje Zaključka o imenovanju Gradskog povjerenstva za procjenu šteta od prirodnih 
nepogoda  
 

Prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline jednoglasno je 
usvojilo slijedeći 
 

D N E V N I    R E D: 
 

- Izvješće Mandatne komisije 
1. Usvajanje  Zapisnika s  14.  sjednice Gradskog vijeća Grada Sv. Ivana Zeline 
2. Aktualni sat 
3. Donošenje Izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline za razdoblje 

01.01.2019. – 30.06.2019.  
4.     Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu gradonačelnika za razdoblje   
         01.01.2019. do 30.06.2019. 
5.     Donošenje Odluke o komunalnom redu  
6.     Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog općih uvjeta obavljanja uslužne   
        komunalne djelatnosti dimnjačarskih poslova 
7.    Donošenje Odluke o davanju suglasnosti Trgovačkom društvu Vodoopskrba i odvodnja     
        Zagrebačke   županije d.o.o. za dugoročno zaduživanje kod Europske banke za obnovu i   
        razvoj 
 8.    Donošenje Zaključka o imenovanju Gradskog povjerenstva za procjenu šteta od prirodnih    
        nepogoda  
 

Točka 1. 
Usvajanje  zapisnika s  14.  sjednice Gradskog vijeća Grada Sv. Ivana Zeline 

 
Zapisnik su vijećnici primili uz poziv za sjednicu, na isti nije bilo primjedbi i Gradsko vijeće je 
jednoglasno usvojilo Zapisnik s 14. sjednice Gradskog vijeća Grada Svetog Ivana Zeline  
 
 

Točka 2. 
Aktualni sat 

 
1.) Stjepan Berulec: 
Ne znam koliko vam je poznato, ili nije, prije tjedan dana se urušila ograda i dio betonskog 
mosta u Laktecu. Sama situacija je dosta ozbiljna  jer se djeca voze biciklima to gledati,  do 
vode je dosta duboko, ničime ništa nije ograđeno, ali jedna druga stvar da je to sada sve 
skupa palo u vodu, to su dvije cijevi držale u zraku. A te cijevi su cijev od plina i cijev od vode. 
To je sad palo potpuno dolje u potok i logično je da su te cijevi prenapregnute. Pitanje je da 
li na spojevima plin ide van, da li na spojevima voda curi? Ne daj bože da se stvori kritična 
masa plina i da netko tamo ide pješke, zapali cigaretu i ode sve skupa u „luft“.  
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Pa bih  molio da čujem da li se nešto poduzima po tome i kako se nije ništa poduzelo osam 
dana?  
 
Darko Bistrički: 
Obzirom da se radi o lokalnoj cesti, ne znam što se točno poduzelo, ukoliko se nije, poduzeti 
će se tokom ovog tjedna, da se krene sa pripremama i osiguranjem tog mosta. 
 
Stjepan Berulec: 
Jer to je čak opasnija stvar od samog prometa, pitanje šta je sa tim cijevima od plina ? Meni 
nije jasno da nitko nije došao u tih osam dana, došli su dečki, postavili  nekakvi znak da je 
suženje puta, do vode je bar tri metra. Da dijete padne odozgo  na onaj beton i ogradu koji 
su sad u vodi, ubilo bi se. Nije mi jasno, ipak je to vrlo bitna stvar, barem da se riješe cijevi i 
postavi provizorna ograda.  
 
Darko Bistrički: 
Službe koje trebaju očito znaju za taj problem i poduzeti će korake da se ništa ne dogodi. 
 
Hrvoje Košćec: 
Tu je direktor Zelina plina, pa molim da ujutro izađu ekipe i preveniraju daljnju štetu. 
 
Saša Sever:  
Nismo imali nikakvu dojavu ni saznanja. Sada prvi puta čujem za ovo.  
 
Stjepan Berulec: 
Pazite,  te cijevi su bile „prikačene“ na taj beton, jer nisu imale kuda ići. Sada kad je taj beton 
pao u potok, te dvije cijevi drže ga još dijelom u zraku.  
 
Saša Sever: 
Kad se to dogodilo? 
 
Stjepan Berulec: 
Prošli petak, prije tjedan dana. Meni nije jasno da oni koji su postavljali oznake nisu dalje 
javljali za plin i vodu da se to provjeri.  
 
 
2.) Eva Jendriš Škrljak:  
Ja sam ovdje nova, možda ste vi neke stvari prije izdefinirali, ali mene zanima konkretno 
koja je uloga Vijeća u funkcioniranju mjesnih odbora? Ja sam vijećnik u Mjesnom odboru 
Donja Zelina, imali smo jednu konstituirajuću sjednicu do sada, prošle su dvije godine. Ja 
sam pročitala Pravilnik o radu Mjesnog odbora, ja znam da je predsjednik Mjesnog odbora 
odgovoran direktno Vama gradonačelniče, ali ukoliko se vijećnici ne sastaju i nemaju 
nikakve informacije o tome što se na lokalnoj razini , mislim da kao takvi onda ne trebaju ni 
postojati.  
 
Hrvoje Košćec: 
Svaki Mjesni odbor radi drugačije, dok su jedni više aktivni drugi su manje, ali mogućnost je 
svakog člana da kontaktira predsjednika i da se sazove sastanak Mjesnog odbora te 
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prodiskutira o svim aktualnim temama.  Nema prepreka da bilo koji član kontaktira 
predsjednika Mjesnog odbora i dogovori sastanak i daljnje aktivnosti .  
 
Eva Jendriš Škrljak: 
Zar mjesni odbori ne bi trebali imati neke pravilnike kojih bi se trebali pridržavati ? 
 
Hrvoj Košćec:  
Postoje bazni pravilnici o radu mjesnih odbora, u pravilu mjesni odbor se sastaje po potrebi. 
 
Eva Jendriš Škrljak: 
Znači, mi u Donjoj Zelini nemamo potrebu.  
 
Hrvoje Košćec: 
Ne bih ja to tako rekao; mjesni odbori su svojedobno definirali svoje zahtjeve, proslijedili ih 
nama, oni su svi uvedeni na jednom mjestu. Cilj nam je da se samo nadopunjavaju novim 
zahtjevima. 
 
Eva Jendriš Škrljak: 
Oprostite mi na upornosti; ali mjesni odbori imaju svoje vijećnike, vijećnici bi trebali 
sudjelovati. Tko je popunio tablice, uz čiju suglasnost? Mi bi trebali znati što se događa u 
mjestu u kojem ja živim. 
 
Hrvoje Košćec: 
Slažem se, kontaktirajte svojeg predsjednika mjesnog odbora. 
 
Eva jendriš Škrljak: 
Mi ga možemo po pravilniku i smijeniti ako se većina složi. 
 
3) Štefica Kamenarić – Filipović: 
Prije nekoliko godina postavljeni su stupići uz nogostupe u Svetom Ivanu Zelini kako bi se 
spriječilo parkiranje na nogostupima, danas je mnogo tih stupića slomljeno što ostavlja 
jednu ružnu sliku u centru grada. Obzirom da to nije neki veliki trošak, a već duže vrijeme 
nitko ništa ne poduzima ja ću postaviti pitanje da li se planira u skoroj budućnosti to malo 
popraviti? Krenemo li odozdo, ispred Elektre je jedan slomljen tako da mogu unutra 
parkirati, pa je otežan izlazak na glavnu cestu  iz Mihanovićeve ulice, pa tu u centru ispred 
Ljekarne, polomljeno je ispred Muzeja, u Bocakovoj ispred Doma zdravlja, zaista ih je mnogo 
polomljenih. Mislim da bi to trebalo popraviti jer ne izgleda lijepo. 
 
Hrvoje Košćec: 
Slažem se, podržavam inicijativu, neki dan smo interno razgovarali o tome, napraviti ćemo 
reviziju i riješiti da se postave stupići tamo gdje su polomljeni  ili ih eventualno dodati.  
 
4.) Filip Ćurko: 
Potaknut pitanjem oko mjesnog odbora što je od izuzetne važnosti za funkcioniranje lokalne 
samouprave i lokalne demokracije, imamo sreće što će biti izbori za mjesne odbore sad u 
veljači, pa ćemo moći birati nove, jer im ističe mandat od četiri godine. Postavio bih jedno 
potpitanje, u principu retoričko pitanje, da li uopće znate kad je bio zadnji sastanak mjesnog 
odbora Sv. Ivan Zelina? Prošle su pune dvije godine otkad nisu održali sjednicu. E sad, ako  3 
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najveći mjesni odbor u gradu nije dvije godine održao sjednicu mogu samo pretpostaviti  
kako funkcioniraju ostali mjesni odbori koji bi trebali imati funkciju lakog pristupa prema 
gradskoj upravi za ovakve upite tipa stupići, most, parking i neke druge stvari. 
 
Ali moje je pitanje usmjereno na otpad, u principu ponoviti ću pitanje iz travnja ove godine 
na koje nisam dobio nikakav odgovor, a po meni je to jedno od značajnijih pitanje koja ovaj 
Grad mora riješiti i koje rješava na neki svoj način, što se zapravo događa, da li bi mogli 
dobiti informaciju kakva je zapravo situacija sa odlagalištem otpada Cerovka, kakva je 
situacija u Dugom Selu, odnosno Andrilovcu,  kad smo počeli tamo otpad voziti i koliko će 
nas to koštati, jer prateći Gradsko vijeće Dugog Sela u izvještaju direktora Komunalca  je 
jasno rečeno, citiram,  da će Grad Zelina moči tamo odlagati otpad do lipnja ili srpnja iduće 
godine gdje ćemo mi za odlaganje mješovitog komunalnog otpada njima platiti 560.000 
kuna, a nakon toga svi zajedno moramo odlagati otpad u Mraclin.  
E sad, ja kao član Gradskog vijeća i stanovnik Grada Zeline volio bih to čuti od svog 
gradonačelnika, da li u bilo kakvom priopćenju, obraćanju ili ne znam kako se komunicira 
prema ajmo reći Gradskom vijeću, ali i prema ostalim stanovnicima, smatram da nije nikako 
primjereno. Znači, ništa drugo, nego ponoviti pitanje sa sjednice iz travnja kada sam 
postavio pitanje koliko će to koštati Grad, na kraju i krajnje korisnike.  
 
Hrvoje Košćec: 
Grad postupa isključivo sukladno donesenom Zakonu o gospodarenju otpadom i prema planu 
zatvaranja odlagališta na području Republike Hrvatske. Odlagalište Cerovka službeno je 
zatvoreno 30. rujna 2019.  i od 01. listopada  smeće se vozi u Andrilovec. Između Zelinskih 
komunalija i poduzeća koje u Dugom Selu obavlja posao prikupljanja otpada potpisan je 
sporazum i dogovorena je cijena od 290 kuna po toni mješovitog otpada. Što će dalje biti, 
vjerojatno upravo ono što ste spomenuli, nema druge alternative osim poštivanja zakona 
odnosno odluke o redoslijedu zatvaranja. Koliko je taj redoslijed dobar, logičan, na žalost niti 
Gradsko vijeće našeg Grada niti Gradsko vijeće Dugog Sela nema ingerenciju mijenjati odluku 
Vlade i Sabora.  
Pokušali smo utjecati i na Ministarstvo i na Fond, da nam omoguće odvoz u Vrbovec koji nam 
je bliže, sličan prijedlog je imalo i Dugo Selo, obzirom da Vrbovec prema informacijama koje 
su dostavljene u Fond ima veći kapacitet, međutim za sada je odluka takva kakva je, i nemamo 
nikakve naznake da će se mijenjati. Koliko će to točno više koštati naše građane ja to u ovom 
trenutku ne mogu točno reći, ali nadamo se da neće bitno utjecati na cijenu, odnosno da će 
Grad Sveti Ivan Zelina i dalje imati jednu od najmanjih cijena odvoza otpada u Zagrebačkoj 
županiji.  
 
Filip Ćurko: 
Znači, ipak će se preliti cijena na krajnje korisnike, neće to biti iz nekih sredstava proračuna, 
jer je vrlo jednostavno za izračunati; od Zeline do Andrilovca je recimo 22, 23 kilometra, ne 
znam točno kojim putem idu, moja vrećica otpada koju ja bacim, kad bude išla u Mraclin, taj 
kamion će putovati  55 km u jednom smjeru i 55 km natrag, što je 110 km. Mislim da je to ipak 
neka cifra na godišnjoj razini koja će se itekako osjetiti. Naravno, Gradsko vijeće nema 
ingerencije, pa onda nemamo opće o bilo čemu razgovarati, Gradsko vijeće nema  ingerencije 
po nijednom pitanju, pa onda ne bi trebalo o ničemu razgovarati, ali očigledno da ja to nisam 
sada pitao mi ne bi dobili informaciju oko ničega. Jer u Dugom Selu kad se to dogodilo, 
promijenili su dnevni red, izglasali su izvještaj dugoselskog komunalnog centra  da se ljude 
upozna, to ljude zanima.  Kolaju svakakve priče i polupriče i poluistine a mi ne možemo dobiti 
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pravu informaciju. Tako da smatram da je to bila pogreška još od prosinca prošle godine , ali 
Gradsko vijeće nema te ingerencije, pa eto … Budemo ovako funkcionirali i dalje.  
 
Hrvoje Košćec: 
Moram priznati da ne razumijem tu retoriku. Znači, Gradsko vijeće Dugog Sela je donijelo 
odluku o neprihvaćanju otpada s područja grada Svetog Ivana Zeline, to je kao da mi u Zelini 
donesemo odluku da nećemo plaćati PDV. 
 
19,16 – ulazi Vlado Žigrović 
 
Hrvoje Košćec:  
Nema potrebe da Gradsko vijeće diskutira o stvarima nad kojima nema nikakve ingerencije.  
 
5.) Vesna Bičak  Dananić: 
Obzirom da  se zadnjih dana u našem gradu mijenja rasvjeta, mene zanima da li je moguće 
postaviti neku rasvjetu na parkiralištu iza Pučkog otvorenog učilišta, odnosno ispred zgrade 
suda obzirom da je tamo jako mračno. Folkloraši navečer imaju probe, glumci Zamke 
također imaju svoje probe, vježbači koji vježbaju tamo parkiraju aute, netko se tamo 
skuplja, čuju se glasovi iz mraka, pa radi sigurnosti ako je moguće … 
 
Hrvoje Košćec: 
Bili smo na terenu, sve je dogovoreno, biti će postavljeni novi stupovi sa rasvjetnim tijelima. 
To je dio Učilišta i svi se apsolutno slažemo da je tamo potrebna javna rasvjeta. 
 
 
6. Franjo Lazarin: 
Samo bih se nadovezao na pitanje sa prošle sjednice Gradskog vijeća koje se odnosilo na 
sofisticiranije vodomjere koji bi reagirali na nekontroliranu potrošnju, pa je gradonačelnik 
rekao da će pitanje proslijediti Vodovodu i odvodnji Zagrebačke županije. Zanima me da li 
je to pitanje otišlo, da li ste dobili odgovor? 
 
Hrvoje Košćec: 
Kontaktirao sam gosp. Kudelića i on mi je odgovorio da oni ne znaju za takav uređaj, ali će 
ispitati da li takvo nešto uopće postoji za montažu kod krajnjeg korisnika. 
 
Pod ovom točkom više nije bilo pitanja. 
     
 
 

Točka 3. 
Donošenje Izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline za 

razdoblje 01.01.2019. – 30.06.2019. 
 
Izvjestitelj pod ovom točkom bila je Vlasta Kašnar. 
Odbor za financije i proračun raspravljao je ovom prijedlogu, te ga podržao. 
 
Otvorena je rasprava. 
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1.) Štefica Kamenarić – Filipović: 
Drago mi je da se proračun puni takvim tempom, mene sad zanimaju možda neke sitnice u 
odnosu na cjelokupni proračun, ali ipak moramo misliti na svaku kunu. Vidim da smo 
udrugama građana doznačili 190.000 kuna, pa me zanima možete li mi reći koliko Udruga 
građana je registrirano na području grada ? 
Moje drugo pitanje; nekakva su sredstva izdvojena za zdravstvo, pa me zanima za koji dio 
zdravstva su izdvojena sredstva?  
 
Vlasta Kašnar: 
Odnosi se na sufinanciranje programa u SUVAG-u, do sad je išlo iz Socijalnog programa, sad je  
to segment zdravstva.  
 
Hrvoje Košćec: 
Nazivno ih ima oko 200, ali većina njih je neaktivna. Ako izuzmemo vatrogasne i sportske 
udruge, aktivnih ih je cca 40.   
 
2.) Vlado Žigrović: 
 
Ne bih se upuštao u dubinsku analizu ovoga, ali isto tako ću kao gospođa doktor dotaknuti 
jedan meni bliski segment, sport. Moram primijetiti, ne bih da mi Vlasta odgovara na to 
pitanje, nego gradonačelnik ako je to moguće; imamo li mi registrirani klub za odbojku na 
pijesku?  
 
Hrvoje Košćec: 
Ne. 
 
Vlado Žigrović: 
Naime, zašto to pitam? Zato jer mi se čini iznos od 226.000 kuna za izgradnju igrališta za 
odbojku na pijesku jako, jako puno. Mislim da bi, ako je već to namijenjeno za neki sport i 
rekreaciju, mislim da bi nekoj od sportskih udruga taj iznos jako, jako dobro došao na godišnjoj 
razini. S time da mislim, koliko i sam mogu vidjeti, da nije neki veći broj ljudi uključen u 
bavljenje tim sportom , tim vidom rekreacije. Prema tome, ukoliko je to 10-tak ljudi, bez ikakve 
ljutnje, neovisno o kome se tu radi, nikoga ne imenujem, čini mi se da je to previše izdvojenih 
sredstava. 
Naravno da ta moja primjedba neće ništa promijeniti i da se to više sada ne može vratiti nazad, 
ali mislim da bi bilo dobro da se ponekad na matičnim tijelima povede rasprava o tome. 
Smatram da je to previše za tô što građani dobivaju kroz to igralište.  Naravno, nastavno na to, 
mislim da je i ono betoniranje škarpe kroz bivši kamp bilo nepotrebno bez obzira što je 
objašnjenje da je to razdvajanje parcela, ali nije došlo do toga da je to trebalo baš taj čas raditi, 
pa onda kad se već to napravilo, pa onda i to igralište, tako da nam je parkić koji je bio mala 
zelena oaza i baš se dobro uklopio u sportsko rekreacijski centar , malo sad izbetoniran. Prije 
svega, ovdje je moj apostrof na iznos sredstava koja su utrošena za to. Mislim da bi taj iznos 
sredstava jako dobro došao nekoj drugoj udruzi koja se bavi sportom. Ovo je samo moja 
opaska, ne morati mi odgovarati, jer tu ne možemo više ništa promijeniti.         
 
Eva Jendriš Škrljak: 
Nisam upućena što se u Zelini događa, pokušati ću se što brže „ušaltati“; kupnja zemljišta u 
Kominu, vidim 700.000 kuna, koliko je to kvadrata?  
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Hrvoje Košćec: 
Ukupan iznos je i nešto veći, radi se o 21.000 kvadrata, cijena je bila oko 50,00 kuna po 
kvadratu. 
 
Pod ovom točkom više nije bilo rasprave i prijedlog je dat na glasovanje. 
 
„Za“ prijedlog Izvještaja glasali su: Bičak – Dananić Vesna,  Bistrički Darko, Bistrički Marija, 

Fučkan Zoran, Jendriš Škrljak Eva, Kamenarić – Filipović Štefica, Kralj Marija, Lazarin Franjo, 

Potočki Krešimir,  Ratkajec Berislav, Sever Vladimir, Vukelić Dražen, Žigrović Vlado. 

 
„Uzdržani“ su bili: Stjepan Berulec i Filip Ćurko 
 
Gradsko vijeće je uz 13 glasova „za“ i 2 „uzdržana“ donijelo  
 

Izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline za razdoblje 01.01.2019. – 
30.06.2019. 

 
Tekst Izvještaja nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 
 
 

Točka 4. 
Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu gradonačelnika za razdoblje 

 01.01.2019. do 30.06.2019. 
 
Izvješće je vijećnicima ukratko obrazložio gradonačelnik Hrvoje Košćec. 
 
Otvorena je rasprava. 
 
Stjepan Berulec: 
Mi iz stranke 365 ćemo glede ovog Izvješća ostati uzdržani. Naime, ja neću reći da se Vi ne 
trudite, međutim, definitivno je da ovdje fali vizije i da mi strašno stagniramo. Ja sam pred 
kratko vrijeme bio pozvan na proslavu dana Općine Gradec i doslovno sam ostao zatečen 
informacijom da je Općina Gradec u  6 godina od Zagrebačke županije prihodovala 47 mil kuna. 
Gdi smo tu mi? Vlast čini stranka župana i vi. Gdi smo tu mi da ne možemo dobiti te novce? 
Projekt na bazenu oko Hockey centra nije prošao, Vatrogasni centar nije prošao, radi se nešto 
u Zelini, van Zeline praktički ništa. Nisam se prije htio uključiti da se ne ponavljam, ja znam da 
u Kominu za milion kuna možete kupiti pola Komina. Zašto je dat toliki novac za to zemljište 
nije mi jasno. Milion kuna je vrlo veliki novac i za zemljište koje čovjek čak niti ne obrađuje 
godinama. Znam o kojoj zemlji se radi, znam i ljude čija je zemlja, po toj livadi sam prošao 
hiljadu puta. Puno takvih stvari ima gdi se ne rješavaju neke stvari i mi jednostavno u ovom 
momentu nismo u situaciji da ovo podržimo. Nama je drago da se ostvarilo 40 % prihoda, mi 
to slušamo, obnavljamo ovu zgradu, obnavljamo onu zgradu, idemo raditi kružni tok… 
Ja imam u kući magistru prometa, i meni vrag nije dao mira kao i obično, moram doći do 
nekakve istine. Ja sam zamolio njezinog profesora, ona je odnijela nacrt toga svega skupa, 
jedino rješenje ovoga problema u Zelini je zatvaranje ovog dijela parkirališta. Sve drugo su 
priče za malu djecu. Čovjek mi je objasnio. Imate traku koja ide desno gledano s placa prema 
dole i tu imate traku za lijevo. Odozdola imate prolaz gore, sa parkirališta imate traku za lijevo, 
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imate traku za desno i za ravno. Nemoguće je raditi kružni tok na uzbrdici i na tako 
frekventnom mjestu gdje postoji pješački prijelaz. Prema tome, meni nije jasno da li je netko 
od nekog zatražio stručno mišljenje? Za mene je stručno mišljenje Prometni fakultet. A ne 
netko s kime se vi dogovorite da on veli da je to dobro. Znači, jasno mi je čovjek rekao i glasno, 
možete vjerovati da se radi o vrhunskom stručnjaku, znači on je doktor prometne znanosti, 
bio je kod nas doma na našoj fešti, mogu potvrditi i neki ljudi koji su bili tamo. Ja sam molio, 
doktore recite mi da li je to izvedivo i da li je to potrebno. Mi ćemo sada plac raskopati. Platiti 
ćemo velike, velike pare za sve to skupa, na kraju ćemo imati problem. On je spomenuo jednu 
stvar o kojoj ja čak nisam razmišljao kao vozač. Jeste vi svjesni jedne stvari; kad napravite ovdje 
problem u zimi i kad će vam biti snijeg na cesti i kad vam svi ovi odozdola koji idu, stanu i počnu 
„šlajdrati“ gore i neće moći proći. Prema tome, radimo i neke stvari koja možda nisu 
najpametnije. 
 
Još jedna stvar, možda sam u krivu, ja se ispričavam ako jesam, nisam nigdje pročitao, za koliko 
novaca smo mi prodali onu zemlju za koju smo ovdje glasali da se proda, a i da li je prodana. 
Znači, koliko je plaćena ona zemlja iza dućana dolje,  i koliko je plaćena moto cross staza. Koliko 
je tu kvadrat zemlje koštao u odnosu na 50 kuna u Kominu? 
 
Hrvoje Košćec: 
Siguran sam da ako se nađu tri prometna stručnjaka svaki će imati svoje mišljenje. Problem 
kružnog toka je nešto što se spominje već 20 godina i većina stručnjaka s kojima sam ja 
razgovarao kažu da je kružni tok jedino kvalitetno rješenje za centar Svetog Ivana Zeline. Na 
kraju će vrijeme pokazati tko je bio u pravu. Ja sam i dalje uvjeren da je to odlično rješenje. 
Što se tiče parkirališta, ako ste pažljivo gledali glavni projekt onda ćete vidjeti da više nema tri 
ulaza u parkiralište, nema skretanja lijevo, desno, nego samo jedan ulaz, s time da je dugoročni 
cilj da to parkiralište postane pješačka zona. Ja dozvoljavam svakome, i prometnom stručnjaku 
i Vama, da imate svoje mišljenje. Ponavljam, ljudi s kojima sam ja razgovarao smatraju da je 
to jedino moguće rješenje. Što se tiče zime i dolaska vozila iz Ulice braće Radića, ja tu prolazim 
svaki dan više puta, bez obzira bio kružni tok ili ne, dolazi do zastoja i auti stoje u koloni dolje 
kod ogledala i opet moraju krenuti uzbrdo i bez kružnog toka. Kružni tok bi trebao smiriti 
promet, usporiti ga, a zapravo bi trebali dobiti na protočnosti što je zapravo po definiciji 
najveća prednost kružnih tokova. 
U Njemačkoj sam prošao autobusom po kružnom toku na kosini, bio je tri puta strmiji nego 
što će biti ovaj, ovo je izuzetno blagi nagib kružnog toka, tako da ni tu ne vidim neki problem. 
Provoznost je definirana u projektu, može proći bilo koji kamion sa prikolicom, šleper, u svim 
smjerovima, vodilo se računa o tome da se zadovolje svi kriteriji Hrvatskih cesta. Moguće je 
da neće biti funkcionalno, ali ja sam uvjeren da će biti.      
 
Za cijenu zemljišta pripremiti ćemo pisani odgovor sa egzaktnim brojkama. 
 
Možemo pričati o EU fondovima, ali Općina Gradec je slabo razvijena općina koja ima niski 
koeficijent razvijenosti i u svim natječajima za bilo koje EU fondove u startu je u boljoj poziciji 
nego mi, za 10, 20, 30  bodova.   To sam rekao i na jednom od prethodnih Vijeća, na prvom 
natječaju za Vatrogasni centar nismo dobili jer imamo previsoki stupanj razvijenosti , imali smo 
jednaki broj bodova kao i 30 drugih jedinica lokalne samouprave od kojih je 10 dobilo, a nas 
ostalih 20 nije, upravo zbog indeksa razvijenosti. Ne znam o kojim se projektima radi, mogli bi 
spomenuti Bedenicu koja je lani dobila preko 15 mil. kuna, ali računajte da je tih 15 mil. kuna 
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otišlo u izgradnju osnovne škole. Ja se nadam da će kroz izgradnju osnovne škole i dvorane u 
Kominu  i u Zelinu doći u slijedećem periodu 30 mil. kuna od Županije.                
 
Pod ovom točkom više nije bilo rasprave i prijedlog je dat na glasovanje. 
 
„Za“ prijedlog Izvještaja glasali su: Bičak – Dananić Vesna,  Bistrički Darko, Bistrički Marija, 

Fučkan Zoran, Jendriš Škrljak Eva, Kamenarić – Filipović Štefica, Kralj Marija, Lazarin Franjo, 

Potočki Krešimir,  Ratkajec Berislav, Sever Vladimir, Vukelić Dražen, Žigrović Vlado. 

 
„Uzdržani“ su bili: Stjepan Berulec i Filip Ćurko 
 
Gradsko vijeće je uz 13 glasova „za“ i 2 „uzdržana“ donijelo  
 

Z A K LJ U Č A K 
 
 Prihvaća se Izvješće o radu gradonačelnika za razdoblje od 01.01.2019. – 30.06.2019. godine. 

 
 

Točka 5. 
Donošenje Odluke o komunalnom redu 

 
Izvjestitelj pod ovom točkom bila je Anita Findri Ratkajec. 
 
Odbor za komunalne djelatnosti i zaštitu okoliša raspravljao je o ovom prijedlogu i isti podržao. 
 
Otvorena je rasprava. 
 
Štefica Kamenarić – Filipović: 
Da li su naši komunalni redari educirani da mogu izvršiti ove obveze koje idu iz prijedloga ove 
odluke i da li će oni svoje odluke moći donositi na licu mjesta ili proslijediti, na koji način će ih 
proslijediti, na koji način će oni verificirati te prekršaje koji su ovdje navedeni, a nema ih malo?  
 
Anita Findri Ratkajec: 
Naši komunalni redari idu stalno na seminare i prema zakonu oni moraju imati četverogodišnje 
školovanje, što oni imaju i mogu postupati po ovoj odluci.  
 
Štefica Kamenarić – Filipović: 
Pitam zato što sam na jednoj od prethodnih sjednica pitala da li komunalni redari mogu kazniti 
vozača koji nesavjesno i nepravilno parkira svoje vozilo na nogostupu. Tada mi je rečeno da se 
trebaju educirati za to. Nakon toga kad sam pitala da li su educirani, nisu bili, pa sada pitam 
da li su išli na kakvu dodatnu edukaciju ili ako nisu da li im je za to potrebna nekakva licenca ili 
im je to dovoljno da imaju nekakvu četverogodišnju školu? 
 
Anita Findri Ratkajec: 
Oni su komunalni redari, a ne prometni redari, za prometno redarstvo trebaju imati dodatno 
školovanje… 
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Hrvoje Košćec: 
Da, razgovarali smo o tome, status prometnog redara ne stiče se tečajem kroz dva, tri dana, 
već školovanjem pri Ministarstvu unutarnjih poslova i u ovom trenutku nismo uspjeli odvojiti 
dovoljno vremena da komunalni redari krenu na šestomjesečno obrazovanje tako da je taj dio 
odgođen. 
U slučaju pogrešnog parkiranja i sličnih prekršaja kontaktiramo policiju kako bi oni postupili u 
skladu sa svojim ovlastima. 
 
Štefica Kamenarić – Filipović: 
To govorim zato što je tu napomenuto da oni čuvaju i zelene površine od nepravilnih parkiranja 
i sl.  
 
Anita Findri Ratkajec: 
Ne smije se parkirati na zelenim površinama. 
 
Štefica Kamenarić – Filipović: 
Ne smije se parkirati ni na nogostupu, pa se opet parkira … 
 
Krešimir Potočki: 
Komunalni redar može obavijestiti policiju, čak bi bilo dobro i dužnost mu je da obavijesti. 
Ustvari, obaveza je svakog od nas da ako je auto parkiran  na pločniku, se zove policija. 
 
Štefica Kamenarić – Filipović: 
Parkira se i na invalidskim, ne trebam daleko otići da bih to vidjela, tu na novom, lijepo 
uređenom parkiralištu, sa strane je napravljena staza za pješake na kojoj su parkirana vozila 
svakodnevno i opet ne možemo nikome stati na kraj takvom ponašanju. Mislim da je to veliki 
problem u Zelini i da bismo trebali nešto učiniti u tom smislu. Govorim to zbog toga kad vidim 
na koji način u Gradu Zagrebu djeluju ti prometni redari . Ne znam kako se oni budu zvali, dali 
prometni ili nekako drugačije obzirom da su prema ovoj odluci neophodni, odnosno da bi ovu 
odluku mogli ostvariti.     
 
Vlado Žigrović: 
Samo da se nadovežem, prometni redari su oni koji u jedinici lokalne samouprave isključivo 
reguliraju promet , naravno da oni za to moraju završiti određenu edukaciju, kolega Vukelić 
zna u onoj našoj ulici kojom šećemo, oni dođu i lijepe kazne na staklo nemilice. U čemu je 
problem? Vi možete zvati policiju, ali obzirom da policiji fali popriličan broj djelatnika, stalno 
se na to žale, ne mogu oni na cijelom području Grada kontrolirati nepropisno parkirane 
automobile, jer to je suludo očekivati. Obzirom na rascjepkanost našeg grada, neće to moći ni 
prometni redari, ali ovdje gdje je najveći problem u središtu i gdje imamo zaista ponekad 
previše nesavjesno parkiranih vozača , tu se može djelovati. To rade isključivo prometni redari 
i oni jednostavno nalijepe kazne na staklo. Jedno vrijeme bude mir, dok se opet ne počne 
događati. Ali, kao što je rekla pročelnica, to ne mogu raditi prometni redari.  
 
Štefica Kamenarić – Filipović: 
Opet naglašavam, to je posebno ispred Doma zdravlja gdje je kružni tok, gdje se točno vidi 
smjer kojim treba krenuti, no nema gotovo niti jedan dan da se ne zatvara prostor izlasku hitne 
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medicinske pomoći, zovemo policiju, ali dok oni dođu, ovi odu, tako da je to zaista veliki 
problem. 
 
Hrvoje Košćec: 
Što se tiče parkirališta ispred Doma zdravlja moram napomenuti da to nije javno prometna 
površina to je parcela u vlasništvu  Zagrebačke županije. Nije javno parkiralište, tako da je tu 
vrlo problematično policiji poduzeti neke mjere. 
 
Filip Ćurko: 
Jel to onda znači da na privatnom parkiralištu pored Fine policija ne može naplatiti kaznu ako 
se ja primjerice parkiram na invalidsko mjesto, po toj logici? 
 
Hrvoje Košćec: 
Ne. Kod Fine je javno parkiralište obzirom da je Grad taj koji je uzeo u najam i privremeno je 
korisnik parkirališta. To je javna površina. Prostor ispred Doma zdravlja to nije. 
 
Darko Bistrički: 
Kod gradnje objekata moraju biti planirana parkirališta, svako takvo parkiralište koje je 
uređeno i iscrtano policija ima ingerenciju. 
 
Vlado Žigrović: 
Nema ingerencije; imaš zgradu, imaš ispred zgrade ulicu, na ulici ako je zabranjeno parkiranje 
a automobili stanu, može ih kazniti. A imaš ulaznu rampu među zgrade da bi ljudi došli na 
vlastito parkiralište i netko se parkira na tim ulaznim rampama, tu ga ne može ni pauk odvesti, 
niti ga može prometni redar kazniti.  Vlasnici parcele jedini mogu intervenirati na način da sa 
privatnog posjeda odnesu auto. 
 
Eva Jendriš Škrljak: 
U slučaju višeg interesa kao što je hitna pomoć, to je druga priča…     
 
Krešimir Potočki: 
Veći je problem usko grlo između „Placa“ i ljekarne, tamo ljudi ostavljaju aute, tako da ideja o 
prometnom redaru uopće nije loša, vjerujem da se od tih kazni može namaknuti barem jedna 
plaća, a vrlo je bitno u gradu koji je koncipiran kao naš da se počne rješavati kultura parkiranja.  
 
Štefica Kamenarić – Filipović: 
Velika Gorica je bogati grad, ispred Doma zdravlja postoji pet mjesta za hitnu, a sve drugo se 
naplaćuje. Praktički imaš aparat i ne možeš doći ako ne platiš, onda naravno da ima mjesta 
čim se plaća. Ono što ste rekli, vjerojatno bi mogao zaraditi plaću na tome.  
 
Krešimir Potočki: 
Nije stvar zaraditi plaću, stvar je u tome da se uvede reda u centar.   Ne mora baš sve biti 
profitabilno da bi grad funkcionirao, neke stvari mogu biti kompromis između profita i 
funkcije.  
 
Dražen Vukelić: 
Pitanje koliko tu može i Policija odraditi , ne treba tu puno … 
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Eva Jendriš Škrljak: 
Možda može preventivno.  
 
Dražen Vukelić: 
Možda bi se kroz jedan razgovor s Policijom i tu nešto moglo napraviti, to nas ništa ne košta. 
 
Krešimir Potočki: 
Točno , i to u one sate kad je gužva, umjesto snimanja brzine, kontrola parkiranja u centru. 
 
Darko Bistrički: 
Koliko se ja sjećam već je jednom bila u Zelini naplata parkiranja, onda je bio zaposlen čovjek 
koji je to odrađivao, on se nije pokrivao.  
 
Krešimir Potočki: 
Nije isto 2 kune sat i 150 kuna kazna. Jedno je parkiranje, drugo je nepropisno parkiranje. Radi 
se o tome da bi nepropisno parkiranje trebalo maknuti iz užeg centra, od Gajeve, Biškupečke, 
prema Domu zdravlja. 
 
   Prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno je donijelo  
 
 

Odluku o komunalnom redu 
 

Tekst Odluke nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 
 
 

Točka 6. 
Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog općih uvjeta obavljanja uslužne 

komunalne djelatnosti dimnjačarskih poslova 
 
Obrazloženje prijedloga podnijela je Anita Findri Ratkajec. 
 
Otvorena je rasprava. 
 
Filip Ćurko: 
Kako smo mi izabrali koncesiju za dimnjačara ako smo prvo izabrali koncesionara, a tek sad 
provodimo te opće uvjete? Zar ne bi prvo trebalo opće uvjete da znamo uopće ima li uvjete 
da se javi na koncesiju da ga izaberemo? Nije mi logika… Prvo izaberemo čovjeka a poslije 
propisujemo uvjete koje mora zadovoljiti.  
  
Hrvoje Košćec: 
Izabrani dimnjačar mora donijeti opće uvjete po kojima će on obavljati posao. Mi smo u 
natječaju definirali koje uvjete on mora imati  da bi uopće na njega mogao javiti , odnosno da 
bi mogao dobiti koncesiju. Zakonom je propisano da nakon odabira, dimnjačar mora dostaviti 
Gradu opće uvjete svoga operativnog rada. Postupamo točno kako je zakonom propisano. 
Nisu to uvjeti da on može dobiti posao, nego su to njegovi uvjeti za obavljanje posla prema 
građanima. To su opći uvjeti za krajnje korisnike.   
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Eva Jendriš Škrljak: 
Ja se djelomično grijem i na kruta goriva i povremeno trebam usluge dimnjačara, obzirom da 
dosadašnji dimnjačar koji je prije radio u Svetom Ivanu Zelini ima evidentno nekih zdravstvenih 
problema, bilo je vrlo teško naći ga, ja pozdravljam otvaranje još jedne koncesije bez obzira 
tko to bio. 
 
Hrvoje Košćec: 
Nije još jedna, stara koncesija je istekla, ova je sada nova i  jedina, važeća u iduće četiri godine.  
 
Pod ovom točkom više nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće 
jednoglasno je donijelo 
 

Zaključak o davanju suglasnosti na prijedlog općih uvjeta obavljanja uslužne komunalne 
djelatnosti dimnjačarskih poslova 

 
I. 

 Daje se suglasnost na prijedlog Općih uvjeta obavljanja uslužne komunalne djelatnosti 
dimnjačarskih poslova, koji je utvrdio dimnjačar Idžanović Marko, vl. obrta za dimnjačarstvo 
„DIMNJAČAR ZELINKO“, Bukovec Zelinski 42/b, Bukovec Zelinski, 10382 Donja Zelina, kojem je data 
koncesija za obavljanje dimnjačarskih poslova na području Grada Svetog Ivana Zeline. 
 Prijedlog Općih uvjeta obavljanja uslužne komunalne djelatnosti dimnjačarskih poslova, iz stavka 
1. ove točke, sastavni je dio ovog Zaključka. 

 
II. 

 Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Zelinskim novinama”, 
službenom glasilu Grada Svetog Ivana Zeline. 

 
 
 

Točka 7. 
Donošenje Odluke o davanju suglasnosti Trgovačkom društvu Vodoopskrba i odvodnja 
Zagrebačke   županije d.o.o. za dugoročno zaduživanje kod Europske banke za obnovu i 

razvoj 
  
Obrazloženje prijedloga podnijela je Anita Findri Ratkajec. 
 
Otvorena je rasprava. 
 
Stjepan Berulec: 
Ako se vi sjećate kad smo mi tu dizali ruku sa 9 na 12, pa je otišla na 16, što nismo više 
raspravljali, pa je otišla na 19 što isto nismo raspravljali , ja sam si opet dao malo truda pa sam 
došao do podatka da Zelinčani potroše godišnje preko 700.000 metara kubnih vode. Mi smo 
vodu poskupili 10 kuna i matematika veli da mi godišnje platimo vodovodu i odvodnji Županije, 
odjel istok, 7 mil kuna. Da smo tu cijenu digli tu u Zelini i dalje koristili svoju vodu mi smo za 
prvu godinu za 7 mil kuna i za drugu godinu, i za treću, i za petu, mogli riješiti sav vodovod na 
području našeg Grada i to bi bilo naše. Mi ćemo sad dobiti, nema troška, to je tu priča, nema 
troška, samo bu bilo za par vijeća, idemo dignuti opet za dvije kune vodu jer to treba podmiriti. 
Nitko nikome ništa ne da zabadava. Ta priča, to budemo odonde i odonde, to se bude prikazalo 
fiktivno da je iz nekakvog ovog, a mi budemo dali  20 i nešto kuna. 
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Kad sam ja spominjao da to nije dobro, a vi svi tu ste rekli, ne , ne ,u  to moramo ići. Zašto nije 
išla u to Velika Gorica? Zašto nije ušao Zaprešić u smjer zapad, nego su ostali sa Zagrebom. Ja 
nisam rekao da mi moramo sa Zagrebom nego je nelogično da mi za određenih par sela koji 
nemaju vodu smo mi mogli sami napraviti, kad smo toliko digli cijenu vode. Ja bih prvi digao 
ruku , ajmo to napraviti, pa bi je poslije spustili i mogli bi normalno plaćati vodu. Danas imate 
situaciju da ljudi masovno odjavljuju i ne koriste vodu, i to je još jedna pogreška o kojoj sam 
govorio u vrijeme prijašnjega gradonačelnika kada sam rekao, nemojte toliko naplaćivati 
priključke jer vam se ljudi ne priključivaju. I ne priključivaju se, ja gledam u Laktecu, ja mislim 
da danas nema 10 korisnika. Da tada nije bio toliki priključak mi bi na vodi, a to je teško 
objasniti ljudima. Možete biti doktor veterine, ali ne znate matematiku. Ako vi zbrojite litre, 
pa gledate koliko se to koristi , a ne da sada stoji u cijevima. Ja kad pustim vodu najprije pol 
sata ide žuta voda. Ovo je bio totalni promašaj, ovo će biti samo daljnje poskupljenje vode za 
naše ljude. Mi smo se u tom momentu išli izjednačavati sa Dugim Selom koje je imalo 
najskuplju vodu u Zagrebačkoj županiji. Ponavljam, 7 miliona smo u prvoj godini dana dali 
novaca toj firmi koja je zapravo firma u koju su ušli i neki stranački uhljebi, to se bezveze 
izmislilo, ajde vi seljačići plaćajte tu vodicu 10 kuna skuplje pa neka oni pjevaju. Nije mi jasno 
zašto smo uopće u to ušli, to je još jedna stvar koju sam prije spomenul; znači nije bilo vizije 
prave, jer toga nama nije trebalo. Mi imamo najbolji vodovod, imali smo neka mjesta gdje vi 
nećete u Žitomiru dobiti da se netko priključi jer on ima svoj vodovod.  
I samo da vam velim, ja vodu iz vodovoda koristim samo kao tehničku vodu jer ona nije za piti.  
Prema tome, ovo su preveliki novci znate. Vi 7 mil kuna uzmete našim građanima za godinu 
dana u razlici za vodu , to nije malo. 
 
Hrvoje Košćec: 
Odgovoriti ću otprilike isto što sam odgovorio i zadnji put. Matematika Vam uopće ne drži 
vodu.                  
Prvo, cijena vode nije 19 kuna, sastoji se od fiksne i varijabilne komponente. Varijabilni dio nije 
19 kuna.  
Drugo, ne možete paušalno vaših procijenjenih 19 kuna množiti sa potrošnjom vode jer 5 kuna 
morate platiti državi za koncesijske naknade. Već Vam tu cijela priča ne drži vodu. Onda imate 
trošak proizvodnje te vode,  pročišćavanja vode, kloriranja, itd., kojim opet stvaramo trošak 
koji netko mora platiti. I onda kad malo, pomalo poplatite sve što trebate poplatiti ispada da 
nije 19 kuna po litri, nego vam ostane jedna kuna naknade za razvoj po kubiku vode. 
Nadalje, priča da imamo super vodovod je još jedna lijepa bajka, zaboravljate činjenicu da mi 
imamo još uvijek 11 privatnih vodovoda koji su od 2015. van zakona i koji zapravo ne bi smjeli 
funkcionirati jer ne zadovoljavaju osnovne minimalno tehničke uvjete, od čistoće vode, da ne 
govorim o bakterijama. Svake godine, najmanje jedan do dva uzorka ne zadovoljavaju.  
Mi smo upravo išli u ovaj projekt da dobijemo investiciju od 60 mil kuna , da vodu dobe oni 
koji ju nemaju, da se obnove svi ti vodovodi u vlasništvu udruga građana koji su van zakona od 
2015. godine.  
I dosadašnji vodovod, a to jako dobro gospodin Žigrović zna , je građen 10 % sredstvima grada, 
a 90 % sredstvima Hrvatskih voda. Upitno je koliko je naš vodovod zapravo naš.  
Ponavljam, da nismo ušli u ovaj projekt, dio građana ne bi nikad dobio vodu ili bi je dobio za 
30 godina.  
Ne mogu vjerovati, županija je krivo radila, svi mi krivo radimo, svi mi krivo računamo i 
Europska unija je  krivo računala… To je projekt koji je jedino održiv, i to je jedini način da 
građanima damo vodu. 
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Stjepan Berulec: 
Ja moram odgovoriti na ovo pitanje kaj znam ili ne znam, našega čovjeka na selu baš zanima 
da li nešto 1, 5,6, ili 8 u toj strukturi, on zna na kraju koliko plati. On je prije godinu dana kubik 
vode platio 9 kuna i sad ju plaća 19, to je prva stvar. 
Druga stvar koja je vrlo, vrlo bitna u ovom kaj Vi sada pričate, uvijek se na kraju bogati pobrinu 
za sebe, a Bog mora paziti na sirotinju. Ako su dva najbogatija grada u Županiji Velika Gorica i 
Zaprešić izašli iz toga onda bih se ja zapitao da sam na Vašem mjestu da li ja griješim ili njih 
dvoje koji imaju novce pa neće. A mi koji nemamo , mi hoćemo. Baš nije logično bez obzira kaj 
ćete Vi meni sad tu pričati. To vam je ista ona priča o plaći i primanju, plaća mu je 10, a 
primanje 20. Tako je i ova voda. Ovo košta 5, ovo 3, a ja to moram platiti prvoga. A račun je 
bio duplo manji prije godinu dana za istu potrošnju.  
 
Eva Jendriš Škrljak: 
Mogu ja jedno pitanje gospodinu Berulcu?  
 
Darko Bistrički: 
Izvolite. 
 
Eva Jendriš Škrljak: 
Na temelju čega vi tvrdite da je voda iz vodovoda zdravstveno neispravna?    Da li ste isto tako 
pitali kao što ste za kružni tok  određene … 
 
Stjepan Berulec: 
Gospođo doktor, odmah ću Vam reći informaciju; znači, čovjek koji dolazi u Laktec radi na 
Zavodu za to u Tehničkom muzeju negdje u Zagrebu … 
 
Eva Jendriš Škrljak: 
…nije u Tehničkom muzeju, postoji Zavod za javno zdravstvo Grada Zagreba… 
 
Stjepan Berulec: 
…dobro, on to radi, i nosio je vodu na ispitivanje, ta voda iz bunara je imala puno manje štetnih 
tvari nego je ima voda koja … 
 
Eva Jendriš Škrljak: 
… ne, to su dvije različite stvari o čemu Vi pričate. Znači, voda mora zadovoljavati određene 
kriterije. To znači da možda je Vaša voda kvalitetnija ali ne znači da je voda iz vodovoda 
zdravstveno neispravna. Ja bih Vas lijepo molila da krive informacije ne širite jer to je vrlo 
opasno.  
 
Stjepan Berulec:    
Ja ću Vama donijeti vodu i ponuditi za piće. 
 
Krešimir Potočki: 
Ako je zdravstveno neispravna i opasna morate  reagirati… 
 
Eva Jendriš Škrljak: 
…i prijaviti… 
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Stjepan Berulec: 
Na slijedeće Vijeće ću donijeti pa ćete probati piti.  
 
Eva Jendriš Škrljak: 
Ja ju pijem svaki dan.  
 
Vlado Žigrović: 
Mislim da treba reći da Velika Gorica i Zaprešić nemaju apsolutno nikakvu vezu sa 
Vodoopskrbom i odvodnjom Zagreb – Istok i oni nikad nisu ni bili dio tog sustava.  
 
Hrvoje Košćec: 
Mislim da je kod njih voda čak i skuplja.  
 
Vlado Žigrović: 
Zaprešić dobiva vodu iz Zagorja.  
  
Pod ovom točkom više nije bilo rasprave, i prijedlog je dat na glasovanje. 
 
„Za“ prijedlog Odluke glasali su: Bičak – Dananić Vesna,  Bistrički Darko, Bistrički Marija, Fučkan 

Zoran, Jendriš Škrljak Eva, Kamenarić – Filipović Štefica, Kralj Marija, Lazarin Franjo, Potočki 

Krešimir,  Ratkajec Berislav, Sever Vladimir, Vukelić Dražen, Žigrović Vlado. 

 
„Uzdržani“ su bili: Stjepan Berulec i Filip Ćurko 
 
Gradsko vijeće je uz 13 glasova „za“ i 2 „uzdržana“ donijelo  
 

Odluku o davanju suglasnosti Trgovačkom društvu Vodoopskrba i odvodnja 
Zagrebačke   županije d.o.o. za dugoročno zaduživanje kod Europske banke za obnovu i 

razvoj 
 
Tekst Odluke nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 

 
 
 

Točka 8. 
Donošenje Zaključka o imenovanju Gradskog povjerenstva za procjenu šteta od prirodnih 

nepogoda 
 
Obrazloženje prijedloga podnijela je Anita Findri Ratkajec. 
 
Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće 
jednoglasno je donijelo  
 

Zaključak o imenovanju Gradskog povjerenstva za procjenu šteta od prirodnih 
nepogoda 
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U Gradsko povjerenstvo za procjenu šteta od prirodnih nepogoda predlaže se imenovanje 
slijedećih članova: 
 

1. Štefica Kramarić - predsjednica 
2. Vlasta Rubeša Vili - članica 
3. Dragutin Mahnet - član 
4. Nikolina Obad Kos Perko - članica 
5. Sunčica Mateljan Kranjčević - članica 

 
na vrijeme od četiri godine. 

 
 

Sjednica je završila s radom u 20,20 sati. 
 
 

ZAPISNIČAR: 
 
 

Sabrina Mužar - Hrnčić 

PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 
GRADA SVETOG IVANA ZELINE: 

 
Darko Bistrički, struc.spec.ing.građ. 

 
   
 

 

 


